
Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het wetsvoorstel
Vaststelling van de begroting
van de uitgaven en de ontvang-
sten van het Ministerie van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer (XI)
voor het jaar 1999 (26200-XI), en
over:
- de motie-Van der Vlies over een
breed maatschappelijk beraad ter
wille van een weer verantwoord
verbinden van economie en ecologie
(26200, nr. 16);
- de motie-Ravestein c.s. over
ondergronds bouwen (26200-XI, nr.
12);
- de motie-Rietkerk over overleg met
bewonersorganisaties (26200-XI, nr.
14);
- de motie-Rietkerk over verlaging
van het maximale huurstijgings-
percentage (26200-XI, nr. 16);
- de motie-Duivesteijn/Verbugt over
flexibilisering van de Vinex-
convenanten (26200-XI, nr. 17);
- de motie-Van der Steenhoven over
de bezuiniging op het RIVM
(26200-XI, nr. 19);
- de motie-Van der Steenhoven over
grondstoffengebruik als onderdeel
van de Milieubalans (26200-XI, nr.
20);
- de motie-Van der Steenhoven over
vormgeven van het grondstoffen-
gebruik in het duurzaamheidsbeleid
(26200-XI, nr. 21);
- de motie-Van Gent over bevriezing
van de maximaal toegestane
huurverhoging (26200-XI, nr. 23);
- de motie-Van Gent over toekenning
van huursubsidie via de fiscus
(26200-XI, nr. 24);
- de motie-Poppe over de Nibud-
huurquotenorm (26200-XI, nr. 26);
- de motie-Poppe over de omvang
van de aandachtsgroep voor de
volkshuisvesting (26200-XI, nr. 27);
- de motie-Poppe over een jaarlijkse
rapportageverplichting voor
particuliere verhuurders (26200-XI,
nr. 28);
- de motie-Poppe over het afromen
van speculatiewinsten op grond
(26200-XI, nr. 29);
- de motie-Poppe over de regelge-
ving inzake gevaarlijke afvalstoffen
(26200-XI, nr. 30);
- de motie-Van Dok-van Weele over
de wijze van financiering van de
sociale woningbouw (26200-XI, nr.
33);
- de motie-Feenstra c.s. over het
ontzien van het RIVM bij de

doelmatigheidstaakstelling (26200-XI,
nr. 34).

(Zie vergadering van 4 november
1998.)

Mevrouw Van Dok-van Weele
(PvdA): Voorzitter! In verband met de
toezegging van de heer Remkes dat
hij de door mij ingediende motie
volop zal uitvoeren en dus over-
neemt, trek ik het amendement op
stuk nr. 13 in.

De voorzitter: Het amendement-
Duivesteijn (stuk nr. 13) is ingetrok-
ken.

De artikelen 1 t/m 4, de begrotings-
staat, onderdeel uitgaven en
verplichtingen, de begrotingsstaat,
onderdeel ontvangsten, de
begrotingsstaat Agentschap
Rijksgebouwendienst, en de
beweegreden worden zonder
stemming aangenomen.

In stemming komt het wetsvoorstel.

De voorzitter: Ik constateer, dat het
wetsvoorstel met algemene
stemmen is aangenomen.

Op verzoek van de heer Poppe stel ik
voor, zijn motie (26200-XI, nr. 30) van
de agenda af te voeren.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Ik deel mede, dat het
lid Van Dok-van Weele haar motie
(26200-XI, nr. 33) heeft ingetrokken.
Voorts deel ik mede, dat de

motie-Van der Steenhoven (26200-XI,
nr. 19) is ingetrokken.

De heer Van der Vlies (SGP):
Voorzitter! Het gaat over mijn motie
op stuk nr. 16, de eerste van het door
u aan de Kamer voorgelegde rijtje
moties. Ik heb deze motie ingediend
bij de algemene politieke beschou-
wingen. Er is toen over gesproken,
maar de motie is ter verdere
behandeling doorgeschoven naar de
behandeling van de begroting van
VROM. Minister Pronk is erop
ingegaan. Wij zijn het eens over de
intentie van de motie. De vormge-
ving riep nog wel vragen op.
Daarover is wat gediscussieerd, maar
ik heb het vertrouwen dat de intentie
een verder leven beschoren is in het
parlementaire en het maatschappe-
lijke debat. Vandaar dat ik de vrijheid

neem en kan nemen om die motie in
te trekken.

De voorzitter: De motie-Van der
Vlies (26200, nr. 16) is ingetrokken.

De motie-Van Gent (26200-XI, nr. 23)
is in die zin gewijzigd, dat het dictum
thans luidt:

Motie

’’verzoekt de regering te bevorderen
dat de maximaal toegestane
huurverhoging met ingang van 1 juli
2000 wordt bevroren op het niveau
van de inflatie,’’.

Deze gewijzigde motie is voorgesteld
door het lid Van Gent. Naar mij blijkt,
wordt zij voldoende ondersteund.
Zij krijgt nr. 35 (26200-XI).

Ik neem aan, dat wij thans ook over
deze gewijzigde motie kunnen
stemmen.

In stemming komt de motie-
Ravestein c.s. (26200-XI, nr. 12).

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

In stemming komt de motie-Rietkerk
(26200-XI, nr. 14).

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

In stemming komt de motie-Rietkerk
(26200-XI, nr. 16).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
de VVD tegen deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ervoor, zodat zij is aangeno-
men.

In stemming komt de motie-
Duivesteijn/Verbugt (26200-XI, nr. 17).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
de SP tegen deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ervoor, zodat zij is aangeno-
men.

In stemming komt de motie-Van der
Steenhoven (26200-XI, nr. 20).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
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aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, het CDA, het GPV,
de RPF en de SGP voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Van der
Steenhoven (26200-XI, nr. 21).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, het GPV, de RPF
en de SGP voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de gewijzigde
motie-Van Gent (26200-XI, nr. 35).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, het GPV en de
RPF voor deze gewijzigde motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Van
Gent (26200-XI, nr. 24).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks en de RPF voor
deze motie hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

In stemming komt de motie-Poppe
(26200-XI, nr. 26).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, het GPV en de
RPF voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Poppe
(26200-XI, nr. 27).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP en GroenLinks voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Poppe
(26200-XI, nr. 28).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP en GroenLinks voor deze

motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Poppe
(26200-XI, nr. 29).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP en GroenLinks voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Feenstra
c.s. (26200-XI, nr. 34).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
het CDA tegen deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ervoor, zodat zij is aangeno-
men.

Aan de orde is de voortzetting van
de behandeling van:
- het wetsvoorstel Vaststelling

van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Ministerie van Justitie (VI)
voor het jaar 1999 (26200-VI).

De algemene beraadslaging wordt
hervat.

©

Minister Korthals: Voorzitter! Ik ga
nog verder in op de capaciteit binnen
het gevangeniswezen. Geconstateerd
kan worden dat wij in deze periode
naar een evenwichtssituatie
toegroeien. Het aantal heenzendin-
gen is de afgelopen jaren sterk
gedaald. Ook de werkvoorraad van
delinquenten met een lopend vonnis
is afgenomen. Dit is vanzelfsprekend
een positieve ontwikkeling. Het is
echter zo dat het aanbod aan
preventief te detineren personen
altijd een zekere fluctuatie vertoont.
Het gaat erom vraag en aanbod zo
goed mogelijk op elkaar te doen
aansluiten. Dat geldt niet alleen in
kwantitatieve zin, maar ook in
kwalitatieve zin. De bezetting van de
penitentiaire inrichtingen wordt
nauwlettend gevolgd. Indien sprake
blijkt te zijn van een structurele
overcapaciteit voor een bepaalde
categorie delinquenten, kan deze
worden herbestemd voor groepen
ten aanzien waarvan een tekort
bestaat. Onder de nieuwe peniten-
tiaire beginselenwet die op 1 januari

in werking treedt, zal dit nog
efficiënter en dus sneller kunnen
plaatsvinden. Voor meer gedetail-
leerde informatie verwijs ik
kortheidshalve naar de antwoorden
die ik heb gegeven op soortgelijke
vragen van het lid Niederer van de
VVD. Ik heb deze antwoorden bij
brief van 10 oktober jl. aan de
Tweede Kamer toegezonden. Daarin
wordt specifiek aangegeven en
geanalyseerd welk soort detentie-
capaciteit welke mate van leegstand
heeft vertoond.
Voorzitter! Dan nog een enkel

woord over het vergoedingsniveau
voor toegevoegde advocaten.

Mevrouw Kalsbeek-Jasperse
(PvdA): Hoeveel lopende vonnissen
zijn er nu nog?

Minister Korthals: Het precieze
aantal weet ik niet, maar dat kan ik u
in tweede termijn geven.

Mevrouw Kalsbeek-Jasperse
(PvdA): Is het nog mogelijk om een
verbetering aan te brengen in het
afstemmen van de leegstand op het
aantal lopende vonnissen, zodat het
cellenbestand optimaal wordt benut?

Minister Korthals: In ieder geval
worden de inspanningen geı̈ntensi-
veerd om ervoor te zorgen dat
lopende vonnissen ten uitvoer
worden gebracht. Daar wordt door
het openbaar ministerie hard aan
gewerkt. Er is evenwel een probleem
als het gaat om de afspraken die in
het verleden zijn gemaakt met
degenen die de mensen met een
lopend vonnis moeten ophalen. De
politie heeft aangegeven niet veel
extra te kunnen doen, omdat zij ook
andere taken heeft. Dat is in
convenanten vastgelegd. Niettemin
wordt er door het openbaar
ministerie druk op de politie
uitgeoefend om de mensen die een
lopend vonnis hebben en die in het
verleden niet zijn verschenen, op te
halen, zodat zij hun straf kunnen
uitzitten in cellen die op het ogenblik
leegstaan.

Mevrouw Kalsbeek-Jasperse
(PvdA): Niet al die mensen behoeven
opgehaald te worden.

Minister Korthals: Nee, dan is er
ook geen probleem. Er wordt ook
gewerkt aan maatregelen gericht op
het zelf melden. Die aanpak is
geı̈ntensiveerd, maar dat heeft tijd

Voorzitter
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